
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 30. listopadu 2023 
 
Přítomni: Barták, Forst, Hladík, Nečaský, Sgall, Šámal, Töpfer, Tůma (od bodu 2), 

Vidová Hladká, Horký (po bod 2) 
 
 1. Kontrola zápisu z předchozího jednání (9. 11.) - bez připomínek. 
 
 2. Proděkan Sgall informoval, že AS MFF UK bude předloženo opatření děkana, dle 

kterého se v informatických programech nebudou muset bakalářské a diplomové 
práce odevzdávat v tištěné podobě. Vedoucí komise musí zajistit, že práce bude 
u obhajob k dispozici v elektronické nebo tištěné formě. 

 
 3. Proděkan Sgall poděkoval pracovníkům, kteří se zapojili do kurzů pedagogických 

kompetencí. 
 
 4. Kol. Forst informoval o jednání s firmou CETIN o pokračování jejich přítomnosti 

v naší budově. Předložili několik vstřícných návrhů, které se teď posuzují. 
 
 5. Na sekci se loni vyskytlo několik pozdě dodaných účetních dokladů. Je třeba 

letos pohlídat také platby fakultními kartami na přelomu roku – buďto je nutné je 
včas vyúčtovat anebo platit až v novém roce. Alternativou je platba vlastní kartou. 

 
 6. Proděkan Sgall upozornil, že příspěvek na sociální fond se snižuje na 1 % a je 

s tím nutno v rozpočtech projektů počítat. Důsledkem je mj. snížení příspěvku 
MFF na penzijní připojištění zaměstnanců z 2 000 Kč na 1 500. 

 
 7. Fakulta uzavřela smlouvu na revizi elektrospotřebičů a přívodných kabelů. Dle 

názoru kolegia je smlouva dosti nevýhodná. 
 
 8. Proděkan Sgall vyzval k intenzivnějšímu zapojení pracovníků kateder do ERC 

workshopů. 
 
 9. Proděkan Sgall poděkoval za aktualizaci propagační brožury. 
 
 10. Kol. Brom předložil před kolegiem písemně návrh na změnu organizace JDIM 

z prezenční na online. Členové kolegia se shodli, že kol. Brom se v této 
záležitosti orientuje nejlépe, a tak dává smysl na jeho návrh přistoupit a posléze 
změnu vyhodnotit. 

 
 11. Následně proběhla dlouhá diskuse o propagaci, jejímž závěrem bylo, že pozveme 

kol. Veverku a proděkana Žáka na některé příští kolegium. 
 
 12. Členové kolegia zvážili návrhy na to, kterou osobnost pozvat na přednesení první 

Matouškovské přednášky. 
 
 13. Proběhla diskuse o změně ve schvalování závěrečných prací a došlo ke shodě, 

že je správné, aby garanti skutečně návrhy pečlivě posuzovali a nevhodné 
zamítali. 



 
 14. Příští schůze kolegia bude 21. 12. 
 
 
 
 Zapsal: Forst 


